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Kandidati socialistične zveze se predstavljajo tudi v naši občini
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CirilZlobec

Kandidat za člana predsedstva Re-
publike Slovenije CIRIL ZLOBEC se
je prvi predsiavil našim občanom. in si-
cer v sredo, 21. marca 1990, v Družbe-
nem domu v Grosupljem, kamor ga je
na predstavitev programa povabila
Občinska konferenca Sociallistične zve-
ze Grosuplje. Ciril Zlobec je navzočim
predstavil program Socialistične zveze
Siovenije, veiiko pozornosti pa je na-
menil odnosom v federaciji, katcra mo-
ra, po njegovem mnenju, čimprej posta-
ti konfederacija, saj je to edina pot, da se
uredijo odnosi v jugoslovanski skupno-
sti. Navzočim jc odgovarjal na številna
vprašanja o volitvah, novih strankah,
kulturi itd. Poudaril je, da nas, neglede
na izid volitev, čaka izredno težko ob-
dobje sanacije gospodarstva in nadaljne
demokratizacije družbe. »Za to stopnjo
demokracije in nastajanje novih strank
iz zvez ima nedvomno veliko zaslug So-
cialistična zveza, saj si je prav ona pri-
zadevala za nastajanje novih zvez in jim
pomagala pri njihovem ustanavljanju.
Za krepitev suverenosti slovenskega na-
roda so nedvomno zelo pomembni
sprejeti amandmaji k Ustavi Republike
Slovenije, žal pa so prav takrat nekateri
vodilni predstavniki opozicije iz tujine
pozivali naše politike naj pred spreje-
mom amandmajev pobegnejo iz Slove-
nije, češ da jim grozi aretacija. S to stra-
hopeino potezo so poJcazali, da jim ni
mar usode slovenskega naroda in takim
ljudem ne moremo zaupati oblasti,« je
med drugim dejal Ciril Zlobec.

dr. Peter Novak

V četrtek, 15.3.1990, se je krajanom
Ivančne Gorice predstavil kandidat za
člana Predsedstva Republike Slovenijc
dr. Peter Novak, znan naravovarstvenik
in predsednik Sveta za varstvo okolja
pri RK Socialistične zveze Slovenije. V
ospredju je bilo seveda okolje in kako
ga zaščititi pred nadaljnjim onesnaže-
vanjem, kar je v Ivančni gorici vedno
aktualna lema. Socialistična zveza ima
za varstvo okolja izdelano strategijo in
taktiko, po kateri se bomo ravnali, ne
glede na to, ali bomo zmagali, ali pa
ostali v opoziciji, je bil odločen Peter
Novak. Lahko pa ju uresničimo v petih
letih. V slovenskem merilu mora repu-

Joie Smole

blika poiskati prostor za najrazličnejše
odpadke, prizadeti v okolici pa morajo
dobiti ustrezno rento. Prav tako je po-
trebno rešiti probleme termoelektrarn,
plinificirati naselje in industrijo z alžir-
skim plinom ter rešiti problem prašičjih
farm. Če tega problema ne bo mogoče
celotno zadovoljivo rešiti, je farme po-
trebno razseliti na družinske kmetije.

Novaka pa poleg vseh teh težav moti
to, kako Demos propagira nove zamis-
li. To po njegovem presega že vse nor-
malne meje. Ncdopustno je, misli No-
vak. nenehno poudarjati, kako je bilo
doslej vse (za)nič. To ni res. Res pa je,
da je opoziciji najmanj za človeka. Prvi

je boj za oblast. in to je nevarno za vse.
JOŽE SMOLE, predsednik Repu-

bliške konference Socialistične zveze
Slovenije in nosilec kandidalne liste za
Družbenopolitični zbor Skupščine Re-
publike Slovenije v naži volilni enoti, se
je v petek, 23.3.1990, predstavil kraja-
nom Vidma-Dobrepolja. Navzočim jc
predstavil program Socialistične zveze
Slovenije ter naie poglede na nadaljnji
gospodarski razvoj Slovenije ter položaj
Slovenije v Jugoslaviji. Precej zanima-
nja je bilo glede uvedbe nacionalnc ar-
made ter služenja vojaškega roka v Slo-
veniji, saj je Socialistična zveza že prcd
časom zahtevala, da mora 50'i slovcn-
skih fantov služiti vojaški rok v Sloveni-
ji. Mnogo vprašanj je bilo naslovljenih
tudi na Miloša VARGO, našega kandi-
data za Zbor občin Skupščine Republi-
ke Slovenije, in navzoči so bili z njego-
vimi pogledi na razvoj gospodarstva
zelo zadovoljni, saj moramo po njegiv
vem mnenju takoj ukiniti sklad za nc-
razvite in nasploh vsesklade terjih pre-
nesti v javne finance pod nadzor
parlamenta, več sredstev pa moramo
vložiti v nerazvita področja v Sloveniji
(tudi v Suho krajino). Na mnogo vpra-
šanj krajanov je odgovoril tudi IVAN
AHLIN, predsednik SO Grosuplje in
nosilec liste Socialistične zveze občine
Grosuplje za DPZ SO Grosuplje, kra-
jane pa je seveda predvsem zanimala
komunalna ureditev dobrepoljske do-
line.


